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Het is indrukwekkend.
Mijn laptop laat een schier 
oneindige rij aan resulta-

ten zien als ik de zinsnede ‘keuzes 
maken’ intik op Mr. Google. Goed-
bedoelde tips tuimelen over elkaar. 
Hetzelfde geldt voor de aangeboden 
trainingen, waarmee je keuzepro-
cessen kunt verbeteren.                                     

De gemeente Veenendaal presen-
teert de programmabegroting voor 
2025-2028, waarin plannen voor een 
gezonde, duurzame, en veilige stad 
centraal staan. Hoewel de gemeente 
vanaf 2026 minder financiële steun 
van het Rijk ontvangt, blijft ze letter-
lijk en figuurlijk bouwen aan Veenen-
daal. Dit betekent dat er moeilijke 
keuzes gemaakt moeten worden 
over waar het geld naartoe gaat, 
aldus wethouder Marco Verloop. 
Naast de verplichte gemeentelijke 
taken, wil Veenendaal investeren in 
duurzame stadsontwikkeling, werk-
gelegenheid, klimaatbestendigheid 
en een inclusieve samenleving.

In deze SGPublicatie gaat het ook 
over keuzes maken:

U treft een update aan over de hoog-
spanningssituatie in Veenendaal. 
Er is gekozen om de hoogspanning 
ondergronds te brengen. Maar het 
boorproces kreeg begin oktober jl. 

plotseling een nieuwe planning door 
ontbrekende vergunningen.

Ons raadslid Jan Snoei heeft zich 
jarenlang ingezet voor de lokale ge-
meenschap, met nadruk op een ge-
zond financieel beleid en een vitale 
economie. Daarnaast richtte hij zich 
op thema’s zoals werkgelegenheid 
en duurzame stadsontwikkeling. 
Vanwege persoonlijke omstandighe-
den zag hij zich helaas genoodzaakt 
te kiezen voor een tussentijds 
vertrek.

In dit blad treft u ook een uitno-
diging aan voor de Mars voor het 
Leven op D.V. 16 november 2024 in 
Den Haag. Duizenden deelnemers 
dragen dan uit dat ze staan voor een 
hoopvolle toekomst voor moeder en 
kind waarin de keuze voor abor-
tus onnodig ondenkbaar en vooral 
on-Bijbels is.

Met ons mensenverstand blijken we 
in staat om gemiddeld zo’n 35.000 
bewuste en onbewuste keuzes op 
één dag te maken!
Maar dat betekent niet dat we alleen 
bij onszelf te rade moeten gaan, 
maar ons doen en laten telkens 
toetsen aan Gods Woord. En daarbij 
vertrouwen op de Heere in alle keu-
zes die we maken, dát is werkelijk de 
belangrijkste keuze van ons leven!  
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Noodzaak van het Evangelie

De apostel Paulus heeft door de 
Heilige Geest gedrongen steeds 
opnieuw het Evangelie verkondigd 
onder de Joden. Hij betuigde 
hun dat Jezus de Christus is. 
Daarvoor had hij voldoende stof 
uit het Oude Testament, voor 
de Joden de Tenach. Daar wordt 
steeds al gesproken van Hem, Die 
de Christus zou zijn. De Profeet, Die 
Mozes voorzegde, de Hogepriester, waarvan Jesaja zo 
ruim heeft geprofeteerd en de Koning, Die de profeet 
Zacharia aanwees.

Paulus heeft daarin veel tegenstand ervaren van de 
Joden. Toch ging hij als hij in een andere stad kwam 
steeds weer opnieuw naar de synagoge, het leerhuis 
van de Joden.
Het voorbeeld van Paulus mag voor ons wel een 
opwekking zijn om gedrongen te worden het Evangelie 
aan de Joden te verkondigen.

Dat is niet alleen nodig opdat de Joden zullen komen 
tot het geloof in Christus, maar ook dat in de middel-
lijke weg de beloften van God voor het joodse volk 
worden vervuld.
Als we zien op de huidige omstandigheden waarin het 
volk van Israël verkeert: een oorlog op diverse fronten, 
een volk dat voor een groot deel geseculariseerd is, een 
ultra-orthodox deel dat van Christus als de Zaligmaker 
van zondaren niets wil weten, dan zouden we zeggen: 
Onbegonnen werk om de Joden tot bekering te bren-
gen. Dat hoeven wij ook niet te doen, dat kunnen we 
ook niet. Dat is Gods werk. Toch ligt er de opdracht om 

hen het Evangelie te verkondigen. 
Het zaad moet onder hen gestrooid 
worden. Het volk Israël blijft naar 
Romeinen 11:28 de beminden om 
der vaderen wil. Paulus noemt ze ook 
vijanden vanwege het Evangelie om 
onzentwil. Die wetenschap maakt 
klein. Want daardoor is het Evangelie 
ook tot ons gekomen.

Want, niet  alleen de Joden hebben Jezus nodig als hun 
Zaligmaker. Ook wij. Dat wist Paulus, de heidenapostel, 
ook. Als hij in de synagoge tegenstand ondervond en 
gelasterd werd, dan schudde hij zijn klederen af en ging 
hij tot de heidenen.

Daardoor werd het al bevestigd dat de val van Israël 
de rijkdom is van de wereld (Rom. 11:12). Zo kwam het 
Evangelie ook tot ons die van nature zonder God en 
zonder Christus in de wereld zijn. Is onze weerstand 
tegen het Evangelie, dat ons de zaligheid leert in Jezus 
alleen, al verbroken? Is door het werk van de Heilige 
Geest Jezus voor ons de Christus geworden? Dan zal er 
ook liefde in ons hart zijn voor het joodse volk. 

Een Arabische voorganger vertelde me eens: Toen God 
mijn hart vervulde met liefde tot Hem, kreeg ik ook 
liefde tot Israël. En Thomas Boston schreef eens: ‘Als u 
uitziet naar een opwekking in de kerk, bid dan om de 
bekering van de Joden.’ Nu is dat te meer nodig. Bidt om 
de vrede van Jeruzalem! Opkomen voor Israël betekent 
niet: alles goedkeuren wat Israël doet. De God van 
Abraham, Izak en Jakob opene de ogen van de Joden 
voor Jezus, dat Hij de Christus is. 

DS. W. SILFHOUT
Emerituspredikant

Hand. 18:5b 

…betuigende den Joden  
dat Jezus is de Christus. Onderwijs, paspoort 

voor de toekomst

Veenendaal is een plaats waar de-
nominaties nog verschillend zijn. 
U kent er ongetwijfeld een aantal. 

Dat geeft aan dat er daadwerkelijk wat te 
kiezen valt. Voor ouders die het wezen-
lijk belangrijk vinden dat hun kinderen 
onderwijs krijgen waarbij de Bijbel 
opengaat zijn er gelukkig ook scholen. 
Als gemeente willen wij graag dat alle 
kinderen in Veenendaal goed onderwijs 
krijgen. Onderwijs waarbij aandacht, 
liefde en zorg is voor onze kinderen, 
op scholen waar zij zich veilig voelen. 
Onderwijs waarbij aandacht is voor de 
groep, voor het naar-elkaar-omzien, 
maar ook voor het individuele kind met 
zijn of haar eigen talenten, behoeften en 
soms ook zorgen. Onderwijs waar onze 
kinderen een goed paspoort krijgen voor 
de toekomst. 

Scholen waar het voor de leerkrachten 
en anderen fijn is om te werken. Als ik op 
scholen kom (de afgelopen weken heb ik 
bijvoorbeeld op een aantal scholen aan 
een klas voorgelezen), dan kijk ik steeds 
weer met waardering en bewondering 
naar de inzet van de leerkrachten en alle 

anderen voor onze kinderen. 
Belangrijk is ook dat het onderwijs 
plaatsvindt in goede schoolgebouwen. 
Gebouwen die sober,  doelmatig en 
veilig zijn, duurzaam in het energie- en 
materiaalgebruik en fris en groen in de 
inrichting en uitstraling. In Veenendaal 
hebben we veel oude en een aantal 
nieuwe schoolgebouwen. Bijvoorbeeld 
in het Franse Gat wordt een nieuwe 
school gebouwd en er staan er voor de 
komende jaren nog diverse andere op 
de planning. Nieuwbouw van scholen 
kost veel geld. 

En geld is niet onbeperkt beschikbaar, 
zeker niet in de huidige, voor de ge-
meente financieel lastige tijden. Ook 
zijn er andere zaken in onze gemeente 
waarvoor geld nodig is. Het is dus 
een hele uitdaging, ook bestuurlijk 
en politiek, om hierin verantwoorde 
keuzes te maken. 

De SGP ziet en neemt die verant-
woordelijkheid, bestuurlijk en poli-
tiek. De komende maanden wordt 
een nieuw Integraal Huisvestings-

plan Onderwijshuisvesting opgesteld. 
Daarin worden belangrijke keuzes ge-
maakt, keuzes voor de toekomst van het 
onderwijs. “Onderwijs is het paspoort 
voor de toekomst, want morgen behoort 
aan diegene die zich er vandaag op voor-
bereidt.” 

MARCO VERLOOP
Wethouder

Kortgeleden las ik in een onder ons bekend dagblad het volgende citaat: “Onderwijs is 

het paspoort voor de toekomst, want morgen behoort aan diegene die zich er vandaag op 

voorbereidt.”. In Veenendaal wonen veel kinderen en daarom kennen wij veel scholen; 

veel verschillende scholen, vallend onder diverse schoolbesturen. Ook kinderen uit andere 

gemeentes komen hier naar school. 
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In de SGPublicatie van juli 2023 schreven we een artikel over het ondergronds brengen 

van de hoogspanningskabels die nu nog over Veenendaal gaan. 

Oftewel: het verkabelen van de hoogspanning.

MARC DE JAGER
Raadslid SGP Veenendaal

Inmiddels is begonnen met de werk-
zaamheden zoals u wellicht heeft ge-
zien of gelezen in de Rijnpost. Eerst zijn 

afgelopen voorjaar een aantal bomen 
verplant en gelukkig bleek dat veel bo-
men die gekapt zouden moeten worden 
toch konden blijven staan.
 
Afgelopen zomer is begonnen met het 
boren van de gaten. Dit gebeurt met een 
gestuurde boring. Aan het begin van 
de boor zit een boorkop die op afstand 
bestuurbaar is met een nauwkeurigheid 
van ongeveer 1 meter. Als de boorkop 
enkele honderden meters verder weer 
bovenkomt, wordt de boorkop verwij-
derd en trekt de boorstang een aantal 
mantelbuizen terug door het gat. Dit zijn 
de dikke zwarte buizen die bij de Kanaal-
weg in de grift liggen. Of misschien heeft 
u ze op stapels zien liggen op de bouw-
plaatsen van TenneT. Na het aanbrengen 

van de mantelbuizen worden de elektrici-
teitskabels daar doorheen getrokken.

 Als alle kabels zijn aangebracht en 
aangesloten worden de bovengrondse 
kabels verwijderd. Dit wordt waarschijn-
lijk gedaan door middel van katrollen die 
in de masten worden opgehangen. Door 
deze katrollen worden de kabels naar de 
laatste mast die blijft staan getrokken. 
Om de klus te kunnen klaren worden 2 
tijdelijke masten geplaatst. Ook komen er 
2 nieuwe definitieve masten. Als laatste 
worden de oude masten verwijderd.
 
Uiteindelijk is het de bedoeling dat de bo-
vengrondse hoogspanning over een leng-
te van ongeveer 5 kilometer ondergronds 
gaat en dat er 13 masten verdwijnen. De 
planning is dat de werkzaamheden onge-
veer half 2026 afgerond zijn. 

Update verkabeling 
hoogspanning Veenendaal

advertentie
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Wilt u zich ook 
thuis voelen in uw 

eigen tuin?

BLANKESTIJN 
TUINEN

Thuis in uw tuin 

www.blankestijntuinen.nl

De Groot Veenendaal De Groot Rhenen
Galileïstraat 46 Cuneraweg 194
3902 HR Veenendaal 3911 RS Rhenen
0318 529 652 0317 616 901
info@autodegroot.nl rhenen@autodegroot.nl

www.autodegroot.nl

Geniet van uw voordelen
+ Gratis pechhulp

+ Spaar voor korting op onderhoud

+ Gratis vervangend vervoer

+ Gratis haal- en brengservice

+ Spaar met uw zakelijke auto voor 
 korting op privé auto

U kunt met elk merk bij ons terecht.

deel 1&2

Nieuw   bij Drukkerij AMV

info@drukkerij-amv.nl | www.drukkerij-amv.nl

Prachtig geïllustreerde kinderbijbel
‘De Heere regeert’

Voor meer uitgaven,  bestellingen en info:

Bij het schrijven van de verhalen heeft de auteur geprobeerd rekening te 
houden met kinderen waarbij sprake is van ASS. Dit vertaalt zich in heldere 

zinnen en uitdrukkingen, waarbij metaforen zoveel mogelijk worden vermeden.

Verhalen en 
platen die 
hetzelfde 

vertellen…

€ 29,95
   PRIJS:

per deel
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0318 - 526641
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info@phvanderleer.nl
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www.phvanderleer.nl
24 uur per dag bereikbaar

 

Voor een stijlvolle begrafenis 
Persoonlijk en betrokken

P.H. (Peter) van der Leer

 

06 - 46376232M

Wij verzorgen alleen begrafenissen•
Vraag een gratis wilsverklaring
”Mijn laatste wensen” aan!

•

De Dijk 30  |  3911 SN  Rhenen (Achterberg)

 
U bent bij ons aan het juiste adres voor:

 Onderhoud & reparatie

 Banden

 Pechhulp 

 Aankoopkeuring 

 Airco onderhoud

 Trekhaken

FOKKERSTRAAT 18  |  3905 KV VEENENDAAL  |  T (0318) 52 61 50
WWW.VAKGARAGEESKES.NL

 Occasions

 Lease 

 Garantie



KERK & SAMENLEVING

In deze aflevering spreken we met diaken J. Boer van de Adventkerk van  

de Gereformeerde Gemeente. Deze gemeente bestaat sinds 1912. In de loop van de tijd  

is ze meegegroeid met de burgerlijke gemeente tot ongeveer 2400 leden, van wie velen  

zich inzetten voor kerk, vereniging en samenleving.

KERKDIENSTEN
Gevraagd naar de bijdrage van de kerk 
aan de Veense samenleving, wijst diaken 
Boer erop dat het geestelijk welzijn 
voor de kerk op de eerste plaats komt. 
Elke zondag en doordeweeks wordt het 
evangelie gepreekt, waarbij iedereen 
welkom is. Als een gast de kerkdienst 
bezoekt, wordt deze begeleid naar een 
zitplaats en kan hij of zij uitleg krijgen bij 
de liturgie. ‘Men wordt gezien.’

Platform Veenendaal. Ook neemt de 
Adventkerk deel aan de voedselestafette: 
een initiatief waarbij de kerk een maand 
producten inzamelt en aan de Voedsel-
bank doneert.

DE ONTMOETING
In de huidige samenleving staat duur-
zaamheid hoog in het vaandel. Daarbij 
past een ander initiatief van de Advent-
kerk, de kringloopwinkel ‘De Ontmoeting’ 
aan de Zandstraat: vier keer per week 
open voor de smalle beurs en tegen de 
wegwerpcultuur! Deze zogenaamde (kr)
in(g)loopwinkel heeft echter meer func-
ties.  Zowel voor de vele vrijwilligers als 
voor bezoekers is het een waardevolle 
ontmoetingsplaats. Zo kan de winkel on-
der andere een rol spelen in het tegen-
gaan van eenzaamheid. 

EVANGELISATIE
In de Ontmoeting is tijd en aandacht 
voor een goed gesprek. Tweewekelijks 
is er op donderdag een bijbelleesuur, 
waarop een Bijbelgedeelte gelezen en 
uitgelegd wordt met geïnteresseerde 
Veenendalers.  Ook worden er sinds 
korte vrouwenmorgens georganisseerd. 
Voor wie dat wil is er bovendien in het 
winterseizoen gelegenheid om een  
bijbelcursus te volgen. Ook wordt iedere 
eerste zaterdag van de maand op het 
Scheepjeshofplein geëvangeliseerd.. 

VOORBEDE 
Vanuit de kerk worden zo verschillende 
dingen ondernomen in de samenleving. 
Welke plaats heeft de samenleving om-
gekeerd in de kerk? Er wordt niet zozeer 
over maatschappelijke thema’s gepreekt, 
maar met name in de voorbede heeft de 
samenleving altijd een plaats.

De slotvraag van het interview is of de 
rol van de Adventkerk in de samenleving 
groter of kleiner wordt. De heer Boer: 
‘De kerk is meer zichtbaar in de samen-
leving dan die in het verleden geweest 
is. (…) De invloed van reformatorische 
kerken wordt niet groter. De kerk treedt 
wel meer naar buiten.’  

De Adventkerk van de Gereformeerde  
Gemeente in de Veenendaalse samenleving

VRIJWILIGERSWERK
Daarnaast zijn er ook initiatieven van 
stoffelijke aard. Veel leden doen allerlei 
soorten vrijwilligerswerk. Ze worden 
daarin aangemoedigd vanuit de kerk, die 
het ook onder de aandacht brengt via 
het kerkblad. Zo doet men vrijwilligers-
werk onder in Veenendaal gehuisveste 
Oekraïners of via hiphelpt.nl. Ook par-
ticipeert de diaconie in   het Diaconaal 
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in werkgeluk
Specialist

Gun uw organisatie een omgeving waar mensen zich 
niet alleen beter voelen, maar ook beter presteren. 
Dit bevordert het werkgeluk en daarmee de groei van 
uw bedrijf. Wij hebben er alles voor in huis.

kantoorspecialist.nl

Specialist in 
keukenadvies 
aan huis

sentiokeukens.nl  |  0488 - 764 036

voorheen
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VEENENDAAL - Op dinsdag 13 december 

2022 om 20.00 uur geeft Martin Mans een 

orgel- en samenzangconcert in de Oude 

Kerk in Veenendaal. The Martin Mans  

Formation, een ensemble van 16 zangers, 

zet het concert kracht bij met de mooiste 

advents- en kerstarrangementen.

Het concert is een initiatief van de Stichting 

Kerk in Actie. Met het nieuwe project ‘Vluchte-

lingenkinderen in Griekenland’ vestigen zij de  

aandacht op de trieste situatie in het dit land. 

Aan het eind is een collecte voor dit doel.

Martin speelt improvisaties over advent en kerst 

op het hoofdorgel en aansluitend is bij enkele 

liederen samenzang. The Martin Mans Forma-

tion brengt arrangementen ten gehore zoals  

‘O kom, O kom Immanuel, Ik kniel aan Uwe 

Kribbe neer, Christmastide, en Joy to the world.’

Locatie: Oude Kerk, Markt 9b, Veenendaal. Aan-

vang: 20.00 uur, deuren open: 19.30 uur. Toegang 

€ 10,-. Reserveren kan op www.martinmans.nl of 

op www.zingenindekerk.nl/evenementen.

Adventsconcert met The Martin 
Mans Formation in Veenendaal

BRAM GEURTSEN
Redactielid

Roelofsen Elektrotechniek
Middelbuurtseweg 42 | 3903 LD Veenendaal

T.  06 - 12 02 98 42 | E. info@roelofsenelektrotechniek.nl
www.roelofsenelektrotechniek.nl

Eén aanspreekpunt. Goed advies. 24/7 beschikbaarheid. 

Kennis, kunde & 
nauwkeurigheid.
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PARKEREN
Dat er voor 125 appartementen niet 
meer dan ruim 60 parkeerplaatsen 
worden gerealiseerd vindt de SGP een 
zorg. Het is waar dat de appartementen 
vlak bij het station komen, waardoor 
toekomstige bewoners dus makkelijk 
met de trein kunnen. Ook worden veel 
kleinere appartementen gerealiseerd die 
geschikt zijn voor jongeren. Veel jongeren 
hebben geen auto en reizen veel met 
de trein. We zien dat bij vergelijkbare 

Op het goede spoor 
met ‘t Goeie Spoor?

Afgelopen september heeft de gemeenteraad het gewijzigde bestemmingsplan vastgesteld voor 

de ontwikkeling bij ‘t Goeie Spoor. Dit betreft de nieuwbouw van 125 appartementen op het 

perceel tussen de straat ‘t Goeie Spoor en de spoorlijn Utrecht – Rhenen.  Niet iedereen is blij 

met dit besluit, zeker niet nu de bouwplannen dichterbij komen. Met name de omwonenden 

maken zich zorgen over bijvoorbeeld de uitstraling van het gebouw en het risico dat 

toekomstige bewoners van deze appartementen hun auto in de wijk parkeren. En we begrijpen 

die zorg. Zit deze ontwikkeling wel op het goede spoor?

ontwikkelingen in Utrecht of Amsterdam 
bijvoorbeeld, ook relatief weinig 
parkeerplaatsen worden gerealiseerd. 
Daar blijkt dat voldoende te zijn. We 
vragen ons af of dit ook voor Veenendaal 
geldt. Daarom hebben we daar aandacht 
voor gevraagd in de gemeenteraad 
en aangekondigd dit thema te willen 
bespreken. Binnenkort staat het 
omgevingsprogramma over mobiliteit op 
de agenda. Daarin hopen we het gesprek 
aan te gaan om de parkeernormen 

zoals ze in Veenendaal gelden tegen 
het licht te houden. Overigens zijn onze 
parkeernormen gelijk aan die van veel 
gemeenten in Nederland. Wel lijkt het 
autobezit in Veenendaal hoger te liggen 
dan in omliggende gemeenten.
 
HOOGBOUW
De SGP is niet per definitie tegen 
hoogbouw. Om meer woningen te 
bouwen voor de vele woningzoekenden 
zijn we genoodzaakt hoger te bouwen. 

Dit biedt bovendien meer ruimte voor 
groen en water in de openbare ruimte. 
Echter, we zien dat de laatste jaren 
erg makkelijk voor hoogbouw wordt 
gekozen. Wij blijven daar kritisch op 
en brengen het onder de aandacht bij 
bijvoorbeeld het opstellen van de nieuwe 
omgevingsvisie. Daarin wordt vastgelegd 
hoe Veenendaal zich de komende jaren 
zou kunnen ontwikkelen. 
Met name bij projecten midden 
in bestaande wijken moeten we 
terughoudend zijn met hoogbouw, 
vinden wij. Deze locatie bij ‘t Goeie Spoor 
is wat ons betreft wel meer geschikt voor 
een wat hoger gebouw. Het staat niet 
midden in de wijk en het is een vervolg 
op andere hoogbouw in de omgeving. 
Tussen de wijk ‘t Goeie Spoor en het 
plangebied ligt een stevige groenstrook, 
die indien gewenst nog dichter gemaakt 
kan worden. Uiteraard kan na de 
realisatie een aantal omwonenden 
het gebouw goed zien. Dat is niet te 
voorkomen. Als Veenendaal verandert 
zullen we daar iets van merken, dat kan 
niet anders. 
 
GROEN
Voor ons is het belangrijk dat het gebouw 
een goede uitstraling krijgt. De SGP 
vindt dat bij dergelijke ontwikkelingen 
aandacht moet zijn voor een goede 
inpassing in groen. In dit geval is ook 
expliciet aan omwonenden beloofd 
dat het gebouw voorzien wordt van 
groene gevels en groene dakterrassen 
die zichtbaar zijn vanaf de straat. 
Daarover zijn afspraken gemaakt 
met de ontwikkelaar. Wij vonden die 
afspraken onvoldoende uitgewerkt in het 
bestemmingsplan. Daarom heeft de SGP 
samen met een aantal andere fracties 
een wijzigingsvoorstel ingediend. Dit 
amendement is aangenomen door de 
gemeenteraad, waardoor de kwaliteit van 
het te maken groen nu beter geborgd 
is in het bestemmingsplan en we alle 
partijen daar ook aan mogen houden. 
 
MOBILITEIT
Een andere zorg die de SGP heeft met 
betrekking tot de vele bouwplannen in 
Veenendaal is de drukte van de wegen. 
Het kan erg druk zijn op de wegen in 
Veenendaal. Hoe meer we  bouwen, 

hoe drukker het zal worden. Daarom 
hameren we steeds op het verbeteren 
van de infrastructuur. Wij vinden het 
belangrijk dat eerst de infrastructuur 
wordt verbeterd en dat daarna pas 
wordt gebouwd. Dit is een spanningsveld 
omdat niet alle partijen het hierin 
met ons eens zijn helaas. Er wordt 
bijvoorbeeld gewezen op de afname 
van het autogebruik. Mensen moeten 
gestimuleerd worden meer op de fiets 
en met het OV te gaan. Maar de SGP 
wil daarin wel de realiteit in het oog 
houden en blijft daarom aandacht vragen 
voor een betere doorstroming van het 
autoverkeer.
 
WAAROM VÓÓR GESTEMD? 
Kortom: de al veertig jaar slepende 
ontwikkeling aan ‘t Goeie Spoor kent een 
aantal goede punten, maar zeker ook 
een aantal zorgen. Waarom heeft de SGP 
dan vóór deze bestemmingsplanwijziging 
gestemd? Dat is om twee belangrijke 
redenen. De gemeente heeft al lang 
geleden besloten dat hier gebouw zou 
gaan worden en met die opdracht is 
de ontwikkelaar aan de slag gegaan. 
Bovendien voldeed het bestemmingsplan 
aan alle eisen die gesteld zijn.
De gemeenteraad heeft hierin 
een controlerende rol. De 
bestemmingsplanwijziging is op de juiste 
wijze uitgewerkt volgens de kaders die 
de gemeenteraad heeft meegegeven 
en volgens het beleid dat is vastgesteld. 
Het voldoet bijvoorbeeld netjes (zelfs 
ruim) aan de parkeernorm die door 
de gemeenteraad is vastgesteld voor 

dergelijke ontwikkelingen. Alleen 
op het gebied van groen was het 
bestemmingsplan niet goed uitgewerkt 
en daarom hebben we op dat punt een 
wijzigingsvoorstel ingediend. Dat het plan 
niet ‘ons’ plan zou zijn, mag geen reden 
zijn om tegen het bestemmingsplan te 
stemmen. Als het bestemmingsplan 
voldoet aan al de eisen die gesteld zijn 
en de gemeenteraad stemt tegen het 
plan, zal de ontwikkelaar het plan via de 
rechter alsnog door kunnen laten gaan. 
Dat mag niet de bedoeling zijn van ons 
stemgedrag. 

We blijven zeker de zorgpunten 
(parkeren, mobiliteit, hoogbouw, groen) 
meenemen in het vaststellen, wijzigen of 
evalueren van beleid. Door bijvoorbeeld 
de parkeernormen aan te passen, 
kunnen we bij een volgende ontwikkeling 
meer parkeerplaatsen eisen. Hiervoor 
is uiteraard een meerderheid in de 
gemeenteraad voor nodig en daar zetten 
we ons dus voor in. 

MARC DE JAGER
Raadslid
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“Veenendaal is in potentie 
sociaal kapitaal krachtig”

V     eenendaal is een prachtige plek 
om te wonen. Ondanks soms wat 
zurige columns in de Rijnpost gaat 

er veel goed in Veenendaal. En dat willen 
we graag vasthouden. En uitbouwen en 
verbeteren. Dat vraagt veel, zeker als er 
in Veenendaal en vele andere gemeenten 
(en ook op Rijksniveau) – tekorten van 
vele miljoenen zijn. Het vraagt moed om 
onvermijdelijke keuzes te maken: ‘Niet 
alles kan. En zeker niet alles tegelijk. 
Maar wat zijn dan de juiste keuzes? 

De SGP richt zich in de beoordeling 
van deze Kadernota en alles wat 
langskomt op de basis: dat wat echt 
nodig is en goed is voor zo veel 
mogelijk Veenendalers de komende 
jaren. Nog specifieker: het sociaal 
kapitaal dat volop in onze samenleving 
aanwezig is koesteren, uitbouwen en 
laten renderen… Dat sociaal kapitaal 
mag niet onder druk komen te staan 
omdat het zo belangrijk is… Eén van 
de grondleggers van dit begrip – Emile 
Durkheim – noemde het de smeerolie in 
de samenleving… 

Smeerolie… u kent het wel… een 
onbeduidend flesje met wat olie… En 
een grote machine met veel tandwielen, 
cilinders, stangen. Indrukwekkend hoe 
al die onderdelen een eenheid vormen. 
Er kan geen tandwiel ontbreken… Maar 
als de smeerolie ontbreekt dat kraakt en 
puft de machine. De werking van de hele 

machine lijdt er onder en uiteindelijk zal 
de machine tot stilstand komen. 

Smeerolie kost relatief weinig. Maar 
is immaterieel enorm cruciaal. 
Deze metafoor is leidend voor onze 
standpuntbepaling. We willen het sociaal 
kapitaal als de smeerolie van onze 
Veenendaalse samenleving koesteren, 
waarderen en laten renderen. Dat gaat 
niet vanzelf, dat vraagt de juiste keuzes 
voor de 70.000 mensen in Veenendaal. 
Een voorbeeld van echte smeerolie in 
onze Veense samenleving zijn al die 
mantelzorgers en vrijwilligers. Zij bieden 
pro-deo aandacht, zorg en ondersteuning 
aan heel veel andere Veenendalers die 
ziek, kwetsbaar, eenzaam zijn. Smeerolie 
pur sang. Of neem het onderwijs, ook 
voor- en vroegschools. De eerste en 
belangrijkste vindplaats van zorgen bij 
kinderen en jongeren. En denk ook aan 
de  openbare ruimte. We hebben het al 
vaker gezegd: geef mensen regie over 
hun directe leefomgeving, faciliteer hen, 
waardeer hen. 

Wat is het geheim van die smeerolie? 
Durkheim c.s.. hebben ook de 
randvoorwaarden voor sociaal 

kapitaal op concept gebracht: dat gaat 
over betrokkenheid op elkaar, over 
vertrouwen, over serieus genomen 
worden... Daar is winst te boeken. We 
merken in onze omgeving dat veel 
mensen bijvoorbeeld niet begrijpen dat 
wij hier al een paar jaar dromen over 
een groot nieuw theater, en dat blijven 
doen, terwijl we miljoenen te kort lijken 
te komen de komende jaren, die het 
sociaal kapitaal onder druk kunnen 
zetten. Dat doet iets met de motivatie en 
betrokkenheid van veel Veenendalers en 
creëert afstand.

Veenendaal is in potentie sociaal kapitaal 
krachtig. Dat maakt Veenendaal voor 
heel veel mensen een fijne plek om 
te leven. Daarom onze dank aan en 
waardering voor al die Veenendalers die 
zich gepassioneerd en vaak belangeloos 
inzetten voor onze samenleving en 
medemens. Laten we ons realiseren 
dat al deze mensen de echte smeerolie 
zijn in onze samenleving. Daarom 
verdienen al die Veenendalers die binnen 
verenigingen, individueel in de buurt of 
op de sportvereniging, op scholen en 
binnen kerken onze steun en waardering, 
want zij zijn de smeerolie! 

Sociaal kapitaal: 
smeerolie van de 

Veense samenleving
Enkele dagen voor de zomervakantie vonden de Algemene Politieke Beschouwingen plaats.  

In de Veenendaalse raadszaal heeft iedere fractie haar beschouwing uitgesproken.  

In deze bijdrage een verkorte weergave van de bijdrage vanuit de SGP-fractie.

13SGPUBLICATIE NOVEMBER 2024 VAN DE FRACTIEVOORZITTER

STERK IN MAATWERK

06-39645811
info@jpbuiten-hout.nl
www.jpbuiten-hout.nl

Boombanken,  tuinmeubels, lounge sets, 
klikokasten en tuinkasten specifiek 
op maat!

Onderhoud en reparatie van alle merken

Verkoop nieuwe en gebruikte auto’s

Airco service

   Gratis leenauto 

APK-keuring

Parallelweg 106
3903 BE Veenendaal
Telefoon 0318 - 50 10 10
info@gdorrestijn.nl
www.gdorrestijn.nl

DICK BOTH
Fractievoorzitter SGP Veenendaal



Afscheid van een verbinder 
Jan Snoei neemt afscheid als raadslid. Als financieel specialist leverde hij in de achterliggende 

jaren consequent zijn bijdrage binnen de Veenendaalse gemeenteraad. Met zijn kenmerkende 

vriendelijke manier van optreden wist hij verbinding te maken, ook met politieke tegenstanders. 

De redactie vroeg hem terug te kijken. “Ik ben niet zo’n scherpslijper.”

WIE IS JAN SNOEI?
“Ik ben 45 jaar, getrouwd met Willemien 
en we hebben vier dochters ontvangen. 
We zijn aangesloten bij de Adventkerk. In 
het dagelijks leven ben ik partner bij WITh 
accountants, een accountantskantoor dat 
zich richt op maatschappelijke non-profit 
organisaties.” 

HOE BEN JE DESTIJDS IN DE POLITIEK 
TERECHTGEKOMEN?
“Tijdens mijn studie bedrijfseconomie in 
Rotterdam was ik al geïnteresseerd in 
maatschappelijke vraagstukken. Toen 
Willemien en ik ons ruim 20 jaar geleden 
in Veenendaal vestigden moest ik eerst 
m’n post doctorale opleiding accoun-
tancy afronden. Daarna ben ik me gaan 
verdiepen in de lokale politiek en heb me 
bij een ledenvergadering  laten zien. Al 

snel daarna werd ik gevraagd voor een 
bestuursfunctie.” 

WAT HEB JE GEDAAN BINNEN DE 
POLITIEK (COMMISSIE, FRACTIE) EN 
HOE LANG?
“Na een aantal jaar in het bestuur te 
hebben gezeten ben ik als commissielid 
verder gegaan in de fractie. In 2016 
ben ik halverwege een raadsperiode 
ingevallen als raadslid, tot 2018. Toen 
weer twee jaar commissielid en in 
2020 weer halverwege ingevallen als 
raadslid. Vanaf 2022 ben ik een nieuwe 
raadsperiode als raadslid begonnen die 
ik nu moet beëindigen. Om voldoende 
aandacht te kunnen schenken aan gezin 
en werk kon dit helaas niet anders. Ik 
ben overigens heel blij dat er continuïteit 
in de fractie is.”  

WAAR LAG JE INTERESSE BINNEN DE 
FRACTIE?
“Door mijn studie en werk in de financiële 
sector heb ik me binnen de fractie en 
politiek altijd bezig gehouden met finan-
ciën en economie. Daarnaast heb ik ook 
andere thema’s opgepakt  zoals parke-
ren, jeugdzorg en cultuur. Daarnaast was 
ik eerder lid van de rekenkamercommis-
sie en tot en met mijn afscheid lid van de 
auditcommissie.”

WAT WAREN VOOR JOU DE 
HOOGTEPUNTEN IN DEZE POLITIEKE 
PERIODE? 
“De onderlinge contacten met de frac-
tie, wethouder, andere partijen en de 
inwoners waren voor mij hoogtepunten. 
Wat een diversiteit aan meningen en 
gedachten! En tegelijkertijd wat mooi 

om dan een eigen mening naar voren te 
kunnen brengen. Vanuit mijn expertise 
kon ik op verschillende momenten zaken 
helder maken, zoals de noodzaak tot het 
beperken van financiële tekorten. Een 
duurzaam huishoudboekje is voor de 
SGP-fractie altijd een aangelegen punt ge-
weest. Daar hebben we op veel momen-
ten aandacht voor gevraagd en politiek 
proberen te borgen.” 

WAREN ER OOK DIEPTEPUNTEN?
Dat waren toch wel de momenten als er 
principiële onderwerpen op de agenda 
stonden waarbij wij een minderheid 
vormden. Dat de koopzondag in Veen-
endaal mogelijk werd is toch wel een 
dieptepunt te noemen.”

WAT MAAKT ZO’N ONDERWERP 
MOEILIJK?
“In die lastige dossiers stonden we als 
SGP soms echt alleen. Dat maakt het 
debat erg moeilijk. Als fractie zijn we 
altijd wel een eenheid gebleven. Tijdens 
de coronoperiode zat ik bij een fel debat 
over het nieuwe theater alleen aan tafel, 
waarbij letterlijk alle fracties tegen ons 
waren. Gelukkig is dat in de loop van de 
tijd iets veranderd en gelukkig zien we 
bij andere partijen de proportionaliteit 
steeds meer.”

HOE ERVAARDE JE DE SAMEN- 
WERKING BINNEN DE FRACTIE?
“Deze is bijzonder goed te noemen. Wat 
een prachtig team om in te werken! Daar-
voor wil ik de fractie hartelijk danken.” 

EN HOE LAG DAT BUITEN DE 
FRACTIE?
“Die samenwerking was ook altijd goed. 
In het debat kon het er soms stevig van 
langs gaan, maar daarna dronken we 
weer samen een glas. Ondanks de grote 
politieke verschillen bleven we elkaar 
persoonlijk vasthouden. Ik heb dan ook 
respect voor alle politici die vanuit eigen 
overtuiging het beste voor de Veenen-
daalse inwoners zoeken, politiek bedrij-
ven met respect voor anderen en dit 
zonder politieke spelletjes.” 

IS DE SGP VERANDERD IN JOUW 
PERIODE? 
“Ook de SGP in Veenendaal is meege-

gaan met de tijd, zoals dat voor iedereen 
van toepassing is. We mogen al verschil-
lende periode deel uitmaken van het 
college. Dat betekent onvermijdelijk dat 
er soms compromissen gesloten moeten 
worden.” 

WAT BLIJFT JE VOORAL BIJ UIT DEZE 
PERIODE?
“Dat we als SGP-team in eensgezindheid 
hebben gewerkt. Als het even teveel 
werd, vingen we elkaar op door on-
derwerpen van elkaar over te nemen. 
Daar ervaarde ik veel collegialiteit in. En 
bovenal dat God mij ook in de laatste 
pittige periode, ondersteuning en veel 
kracht gaf.“

WAT ZIE JE ALS UITDAGINGEN VOOR 
DE GEMEENTE VEENENDAAL?
“Veenendaal wordt steeds groter en de 
uitdaging is dat het allemaal leefbaar en 
toegankelijk blijft. Vanuit Den Haag zal 
er eerder minder dan meer geld komen, 
bezuinigingen lijken onvermijdelijk. 
Daarom is een pas op de plaats bij grote 
investeringen van belang om het voor 
de toekomst betaalbaar te houden. Wat 
ik heel mooi vind is dat Veenendaal een 
open en transparante gemeenschap is, 
waar men ook naar elkaar luistert. Blijf 
dat vooral doen.”

HOE KIJK JE NAAR DE TOEKOMST?
“De toekomst ligt in de handen van God. 
God regeert tot in eeuwigheid en het is 
goed om Hem te dienen.”

WAT WIL JE DE FRACTIE MEEGEVEN?
“Dat ligt in de dezelfde lijn: vertrouw op 
God. Geef Hem alle eer en dank. En blijf 
vanuit die drijfveer politiek bedrijven voor 
de SGP, gebaseerd op wat God in Zijn 
Woord ons meegeeft en zoek het goede 
voor alle inwoners van Veenendaal.”

BLIJF JE DE LOKALE POLITIEK  
VOLGEN EN ZO JA, HOE DAN? 
“Zeker, ik zal zeker af en toe meekijken bij 
de raadsvergaderingen. En ik hoop het 
redactielidmaatschap van SGPublicatie 
nog door te zetten. Zo blijf ik toch betrok-
ken bij de fractie.” 

AFSCHEIDSWOORDEN 
Burgemeester Kats kwalificeer-
de in zijn afscheidswoorden 
Jan Snoei als een “toegewijd en 
inhoudelijk gedreven raadslid die 
met zijn betrokkenheid en ex-
pertise een waardevolle bijdrage 
heeft geleverd aan onze gemeen-
teraad”. Volgens Kats staat hij 
bekend als een “man van inhoud” 
die contentieus in de voorberei-
ding van de vergaderingen was. 
Jan Snoei gaf in zijn laatste woord 
aan in “alle gebrek” geprobeerd 
te hebben vanuit Gods Woord 
politiek te bedrijven. Hij eindigde 
zijn afscheidsspeech met Psalm 
23: “Dat zijn zaken die ik jullie per-
soonlijk wil toewensen. Dat geeft 
veel kracht en vertrouwen.”
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DOE JE MEE? SGP-JONGEREN VALLEI EN RIJN ROEPT JOU!

SGP-JONGEREN 
VALLEI EN RIJN

E-mail: info@sgpjv.nl
Website:  
Twitter: twitter.com/sgpjv
Instagram: instagram.com/sgpj_v

M aar eerlijk, hoe vaak weet je écht 
waar het over gaat? Misschien 
denk je zelfs: “Waarom zou ik 

me hier druk over maken?” Dat begrijpen 
we helemaal. Politiek is soms zo ver van 
je bed... Toch denken we dat we iets tofs 
voor je hebben dat je niet wilt missen. Wij 
zijn een lokale afdeling van SGP-jongeren 
en een levendige club van zo’n 300 à 400 
jongeren, verspreid over Renswoude, 
Rhenen, Scherpenzeel, Veenendaal en 
Woudenberg die iets gemeenschappelijks 
hebben: we zijn op zoek naar gezellig-
heid, verbinding en verdieping.

Ons bestuur bestaat uit acht gepassi-
oneerde jongeren die iets moois neer 
willen zetten voor leeftijdsgenoten. Wij 
willen jongeren laten kennismaken met 
christelijke politiek en hen de ruimte ge-
ven om hun eigen mening te vormen. Of 
dat nu inhoudt dat je je verder wilt ver-
diepen in de politieke wereld, of simpel-
weg in contact wilt komen met anderen 
die dezelfde waarden delen. Maar wees 
gerust, het gaat niet alleen om de seri-
euze zaken. Ja, we organiseren debatten, 
bespreken maatschappelijke kwesties 
en dagen je uit om na te denken over 
visievorming. Maar dat is slechts één 

kant van het verhaal. We houden net zo 
goed van een informele barbecue of een 
sportavond. Soms moet politiek plaats-
maken voor plezier, en dat is minstens 
zo belangrijk. Hier kun je nieuwe mensen 
ontmoeten én sparren over je mening.

Zo af en toe kom je zelfs een Tweede Ka-
merlid tegen op één van onze avonden. 
Grote namen binnen zowel SGP als an-
dere politieke partijen komen regelmatig 
langs om met ons in gesprek te gaan. 
Misschien denk je nu: “Maar ik ben toch 
helemaal niet zo politiek actief?” Goed 
nieuws: dat hoeft ook niet. Of je nu een 
doorgewinterde debater bent of gewoon 
nieuwsgierig bent naar wat er speelt 
in de wereld om je heen, er is altijd 
iets voor jou. Sterker nog, vaak zijn de 
jongeren die naar onze avonden komen 
helemaal niet zo politiek. Toch blijven ze 
terugkomen, omdat ze merken dat er 
meer achter zit dan alleen droge regels 
en wetten. Het gaat om de toekomst 
- ook die van jou. Dat is lang niet altijd 
zware politieke praat, maar gaat gewoon 
over de vraag hoe jij naar dingen kijkt en 
wat je belangrijk vindt in het nieuws van 
de dag.

En dan nog iets: we hebben op dit 
moment ook plek in ons bestuur! Heb je 
ooit nagedacht over hoe het zou zijn om 
gave events te organiseren,  wil je zelf 
groeien of wil je gewoon iets betekenen 
voor anderen? Dit is je kans! Schroom 
vooral niet om eens een keertje te kijken 
of het wat voor je is om mee te helpen in 
het organiseren van hele gave avonden! 
En wie weet, misschien is politiek dich-
terbij dan je denkt.  

Stel je even voor: Politiek Den Haag komt weer met een plan dat alle kranten en socials haalt. 

Iedereen lijkt er iets van te vinden - en het liefst wordt verwacht dat jij precies hetzelfde denkt. 
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EN DIRK HARDEMAN
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UITGAVE VAN  SGP AFDELING VEENENDAAL ‘GIDEON’
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E  penningmeester@sgp-veenendaal.nl

SGP-JONGEREN VALLEI EN RIJN
Ardi Pierik

E  info@sgpjv.nl, W  www.sgpjv.nl

VOOR GIFTEN
NL27 RABO 0307 615960 t.n.v. SGP AFD Veenendaal

De SGP is door de Belastingsdienst erkend als een 
Algemeen Nut Beogende Instelling (ANBI); 

uw giften zijn daardoor aftrekbaar.

WEBSITE 
www.veenendaal.sgp.nl

VORMGEVING EN DRUK
Drukkerij AMV, Lunteren

T  (0318) 48 40 74

FOTOVERANTWOORDING
Fotorechten van de afbeeldingen  

berusten bij fotostockbureau
AdobeStock en SGP.

Beste SGPublicatie-lezer, 
Ook dit jaar heeft u drie maal een SGPublicatie met SGP-nieuws uit 

Veenendaal gekregen. De uitgave van SGPublicatie wordt grotendeels 
gefinancierd door de advertentieopbrengsten. Adverteerders bedankt. 
Toch vraag ik als penningmeester aan onze lezers om ook een kleine 

bijdrage te financiële bijdrage te leveren. Dit kunt u doen door een bedrag 
over te maken naar NL27 RABO 0307 6159 60 t.n.v. S.G.P. Afd. Veenendaal. 

Ook kunt u gebruik maken van onderstaande QR-code. 

Bij voorbaat dank.
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Planckstraat 4 - Veenendaal
www.autobedrijf-valkenburg.nl

0318 - 522 964

Verkoop nieuw & gebruikt

Onderhoud & reparatie

APK keuring

Diagnose specialist GMTO erkend

Hybride & EV specialist GMTO erkend

•

•

•

•

•

ADRES  Einsteinstraat 25  |  3902 HN  Veenendaal
TELEFOON  0318 - 51 67 06
E-MAIL  info@autobedrijfappeldoorn.nl
WEBSITE  www.autobedrijfappeldoorn.nl

APPELDOORN
AUTOBEDRIJF

Het complete 
autobedrijf voor 

onderhoud aan uw auto, 
lichte bedrijfswagen, 

oldtimer of aanhanger.

Bij Molen Elektra streven we naar perfectie in elk detail. 
Onze elektrotechniek wordt met persoonlijke precisie 
toegepast, op maat gemaakt om aan jouw specifieke 
eisen te voldoen. Jouw tevredenheid en veiligheid staan 
centraal in elke fase van ons werk.

Ook slim schakelen? 
Bel Carlo 0318 518 671 of mail 
naar carlo@molenelektra.nl

Elektrotechniek met 
vakkundige precisie

Elektrotechniek   |   Industriële automatisering   |   Domotica   

molenelektra.nl

Ontdek de service van

Van Eldik Coatings! 

Bel (0318) 529 527 of kom langs

in onze verfgroothandel.

Welkom!
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Galileistraat 39  

3902 HR Veenendaal

t  (0318) 529 527  

f  (0318) 517 333  

e  info@vaneldikcoatings.nl  

i  www.vaneldikcoatings.nl

Wij leveren verf en 
alle benodigdheden, 

precies wanneer u 
het nodig heeft

Mars
voor het

leven

www.schreeuwomleven.nl/mars

Sprekers

CHRIS STOFFER
Fractievoorzitter SGP

DON CEDER
Kamerlid ChristenUnie

NIRVANA
Ervaringsdeskundige

ARTHUR ALDERLIESTEN
Directeur Schreeuw om leven

Muziek
MET O.A. MARK BRANDWIJK 
EN TENIRA STURM

16 november 2024
Malieveld, Den Haag
11.00 - 15.00 uur

Met boekpresentatie van
Mannen, onbedoelde zwangerschap
en abortus



De droom waarmee u ooit begon, de stappen die u zet, de groei 
die u wilt realiseren, de dilemma’s waar u voor staat, de keuzes 
die u maakt: ze boeien ons. Eigenlijk doen wij niets liever dan 
zorgdragen voor de cijfers áchter dit verhaal. De cijfers die u nodig 
hebt om op te sturen. De cijfers waar u tegelijk vanaf wilt omdat 
u meer te doen hebt dan de boekhouding. Als administratie- en 
belastingadviesbureau zetten we u als ondernemer centraal. 
Want wat zou u aan cijfers hebben zonder verhaal?

Het administratiekantoor voor ondernemers
Steeds meer ondernemers kiezen voor onze
• administratieve en fiscale diensten
• gemakkelijke online boekhouding
• samen-boekhouden-oplossing met gratis facturenscanner
• aansprekende tarieven
Deel uw verhaal met ons en ontdek de cijfers erachter. 
Bel voor een inspirerende kennismaking!

U het vakmanschap.  Wij de cijfers.

(Bijna) startende ondernemer?Bel voor advies en begin goed!
Veenendaal   •   Tel. 0318 - 556355   •   www.merweadvies.nl

Hij begint alweer aan zijn volgende project.
Maar wie doet zijn boekhouding?

BEKIJK DE 
KLANTVERHALEN

WWW.MERWEADVIES.NL
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